
 

 

På Økonomiudvalgets møde den 15. januar 2024 
spurgte Søren Friis Trebbien (C) til status på 
Padelbaner hos Hvidovre Tennis 
 
 

 

 

Spørgsmål 
Søren Friis Trebbien (C) spurgte til hvad status er på Padelbaner hos 

Hvidovre Tennis? Administrationen udarbejder et notat. 

 
 
Svar 
Kommunalbestyrelsen godkendte den 26. september 2023, punkt 23, at der 

skal indgås en brugsretsaftale mellem foreningen Hvidovre Tennis og 

Hvidovre Kommune vedrørende arealet beliggende nord for tennishallerne, 

Hvidovrevej 311, til brug for etablering af to overdækkede 

padeltennisbaner. 

 

Administrationen har efterfølgende været i dialog med foreningen om 

vilkårene for realisering af projektet. På nuværende tidspunkt er 

foreningens ansøgningsmateriale ikke fyldestgørende.   

 

Foreningen er derfor blevet bedt om at aflevere en udvidet 

projektbeskrivelse for, at der kan igangsættes en lokalplansproces for 

Hvidovre Stadion, der skal gøre det muligt at opføre de ønskede 

padeltennisbaner,  

 

En revideret projektbeskrivelse skal bl.a. omfatte en redegørelse i tekst 

samt tilhørende tegninger, billeder og kortbilag. Det skal særligt beskrives, 

hvor stort anlægget bliver, og hvor det præcist ønskes placeret.  

 

Det eksisterende materiale viser alene dimensionerne på én bane. 

Foreningen ønsker imidlertid at etablere flere baner, og der skal derfor 

redegøres for dimensioner, materialer, farver mm. for det samlede anlæg.  

Foreningen er endvidere blevet bedt om at indsende kortmateriale, der 

viser den ønskede placering af banerne på stadionområdet, og som 

illustrerer afstandene til naboskel og til andre bygninger på stadionområdet.  
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